
Ajankohtaiset asiat

Nuorisovaltuusto 19.4.2022

Puheenjohtajiston esitys:
Päätetään

a) keskustella Järvan nuorisovaltuuston ehdottamasta yhteistyöstä Vantaan nuorisovaltuuston 
kanssa

b) keskustella, mitä nuorisovaltuuston toimintasuunnitelmassa esitettyjä toimenpiteitä (esim. 
kannanotot, aloitteet, työryhmät) nuorisovaltuusto haluaisi alkaa edistämään

c) keskustella Instagramiin julkaistaviin nuorisovaltuutettujen esittelyihin liittyvistä toiveista ja 
aikataulusta

d) keskustella nuorisovaltuuston hupparitilauksesta
e) tehdä tarvittavat vaikuttamistoimenpiteet.

Päätös:
Päätettiin

a) keskustella Järvan nuorisovaltuuston ehdottamasta yhteistyötä Vantaan nuorisovaltuuston 
kanssa ja ehdottaa yhteistyön teemaksi nuorten osallisuutta sekä jatkaa suunnittelua niin, että 
Erasmus+ -rahoitusta haettaisiin syksyllä 2022.

b) keskustella, mitä nuorisovaltuuston toimintasuunnitelmassa esitettyjä toimenpiteitä 
nuorisovaltuuston haluaisi alkaa edistämään. Esiin nousseita ehdotuksia olivat mm. 
nuorisovaltuuston järjestämä seminaari kouluruokaan liittyen sekä kannanotto nuorten 
ajanviettotiloista turvallisuuden edistämiseksi kaupungissa. Keskustelua jatketaan seuraavissa 
kokouksissa.

c) keskustella Instagramiin julkaistaviin nuorisovaltuutettujen esittelyihin liittyvistä toiveista ja 
aikatauluista.

d) keskustella nuorisovaltuuston hupparitilauksesta. Puheenjohtajisto ehdotti harmaata 
collegepaitaa, jossa olisi nuorisovaltuuston logo rinnassa. Värivaihtoehtoina olivat lisäksi musta ja 
valkoinen. Collegepaidan väristä järjestettiin äänestys, jossa harmaa sai 10 ääntä, musta 3 ääntä 
ja valkoinen 14 ääntä. Valittiin nuorisovaltuuston collegepaidan väriksi valkoinen. 

e) olla tekemättä muita vaikuttamistoimenpiteitä.  


